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Idrottspolitiska Rådet 
 

Tid: 24 september 2013, 15.00-16.00 

Plats: Guldsmeden, Sal C 

Närvarande: Gunnar Canslätt (KD), ordförande 
Härje Lindgren, SISU  
Lars Ekengren, Hälsinglands idrottsförbund 
Gudrun Ekblom, Hälsinglands idrottsförbund 
Ulrika Wenn Social och fritidchef  
Inga Britt Jonsson, verksamhetschef fritiden 

  

Ej närvarande: Ulla Fernlund, SISU  
Henrik Persson, ledamot 
 

Gunnar hälsar alla välkommen 

1. Genomgång av föregående protokoll.  
Punkt 5.  
Härje meddelar att han inte har någon förening att bjuda in som utmärker sig 
i det drogförebyggande arbetet. 
 I övrigt inget att tillägga från förra protokollet. 

2. Planering inför föreningsträffen. 
Då ännu inte inbjudan gått ut till föreningarna, ändras datumet till den 19 
november kl. 18.30 i sal A.  
 
Temat under kvällen kommer att bli en av värdegrundsorden i 
Idrottspolitiska programmet, Folkhälsa. 
Helena Nilsson, utvecklingskonsult på Hälsinglands idrottsförbund, där bl.a 
folkhälsa är ett av hennes arbetsområden, kommer att bjudas in till kvällen. 
Information om att det drogpolitiska programmet revideras. 
Polisen bjuds också in och kommer att redogöra för hur drogsituationen ser 
ut i kommunen idag. 
 
SISU/Hälsinglands idrottsförbund har information att delge föreningarna 
om LOK-stödets regelverk. De kommer också att prata om och ge tips på 
hur föreningarna kan utvecklas för att möta den kommersiella konkurrensen 
på marknaden, (personliga tränare, PT mm). 
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3. Övriga frågor 
Ett nytt krogkoncept har gått ut till föreningar, där föreningarna(enligt 
reportage i Hudiksvalls Tidning 17 september) erbjuds att ”få” en 
fredagskväll på Hogges restaurang. De får själva bestämma entreavgiften och 
den tillfaller föreningen.  
Idrottspolitiska rådet beslutar att begära in konceptet för arrangemanget, för 
att ta ställning till om det går i linje med den drogpolicy föreningarna har att 
jobba mot, för att ta del av de kommunala bidragen. 
En del föreningar har valt att inte delta, då de ansåg/ var rädda för att det 
stred mot den drogpolicy som ligger till grund för att få kommunala 
föreningsbidrag. 
Konceptet kommer att tas upp och pratas igenom på föreningsträffen i nov. 
 
I inbjudan till föreningar om föreningsträffen den 19 november, ska stå att 
föreningen föranmäler viktiga frågor de vill ta upp samt antal deltagare till 
träffen. 

 
4. Nästa träff 

Måndag 27 januari 2014  kl. 15.00 i sal C Guldsmeden plan 4 

 
Vid pennan 

Inga Britt Jonsson 
Verksamhetschef fritiden 


